



La course aux semences : vive la biodiversité!

(version française ci-dessous)

April 26, help us run *wild* for food and farmers!



Are you a runner or a walker?

We're looking for dedicated volunteers to walk or run for biodiversity on April 26, in the *Banque Scotia 21k et 5k de Montréal* (Scotiabank Montreal Half Marathon and 5 km race).

The first 10 students who contact us and commit to raising \$100 will be registered for free!

Interested in helping support USC Canada's work with seed-saving farmers in West Africa and Canada? Please send an email to r4b@usc-canada.org to receive the details BEFORE you register.

- All Run for Biodiversity (R4B-Montréal) runners and walkers who commit to raising \$100 **will register at discounted rates**, and will receive a specially-designed Run for Biodiversity t-shirt in appreciation for their fundraising efforts.
- In addition, as a special thank you, USC Canada will **refund the registration fees** for all R4B-Montréal fundraisers who raise \$250 or more!

Where will donations go?

All donations to R4B-Montréal will be shared equally between our programs with farmers in West Africa and Canada, including Quebec, where we support a number of farmer-led initiatives. ***Our R4B-Montréal goal is to raise \$5,000.***

Thanks for Making a Difference!

Thanks to you, USC Canada is able to support farmers around the world in growing more food for their families. ***Please feel free to let others know about this too. We're hoping this year's Run will have "legs!"***

Joignez-vous à La course aux semences dimanche le 26 avril!



Vous êtes un adepte de la marche ou de la course à pieds?

Nous sommes à la recherche de bénévoles pour notre course aux semences à Montréal, le 26 avril prochain dans le cadre du Banque Scotia 21k et 5k de Montréal.

Les dix premiers étudiants qui nous contacteront et qui s'engageront à amasser 100\$ ou plus seront inscrits gratuitement!

Pour appuyer le travail d'USC Canada auprès des petits agriculteurs-semenciers en Afrique de l'ouest et au Canada, contactez-nous à R4B@usc-canada.org pour obtenir plus de détails avant de vous inscrire.

- Tous les marcheurs et les coureurs qui s'engageront à amasser 100\$ ou plus **peuvent s'inscrire à moindre coût**, et recevront un chandail-souvenir Vive la biodiversité! pour récompenser leurs efforts de levée de fonds.
- De plus, comme remerciement spécial, tous les marcheurs et coureurs qui amasseront 250\$ ou plus **seront inscrits gratuitement!**

Où iront vos dons?

Tous les dons amassés seront répartis également entre nos programmes en Afrique de l'ouest et au Canada, y compris au Québec où nous appuyons plusieurs initiatives agricoles. ***Nous espérons ramasser 5 000\$ avec cet événement.***

Merci de faire la différence!

Grâce à votre appui généreux, USC Canada aide les agriculteurs partout dans le monde à produire plus pour leurs familles. ***Nous vous demandons d'en parler autour de vous et de recruter des jambes!***

David Rain
Legacy Gifts and Donor Recognition
Coordinator, Run for Biodiversity
USC Canada
56 Sparks Street, Suite 705
Ottawa, ON
Canada K1P 5B1

Tel: 1-613-234-6827, ext 231

Fax: 1-613-234-6842

www.usc-canada.org

I'm running **wild** for food and farmers. Support USC Canada's [Run for Biodiversity!](#)